

REF : AS-BLACKLINE

BLACKLINE



Contact

+33 (0)5 32 62 96 60
contact@malys-equipements.com

*M***ALYS** ÉQUIPEMENTS
Beauté, Santé, Bien-être 



Caractéristiques

Base : ronde

Revêtement : similicuir

Rotation : 360°

Couleur du revêtement : nuances de noir

Couleur de la structure : nuances de noir

Garantie 1 an

Dimensions

Hauteur : 56 à 68 cm

Largeur dossier : 50 cm

Profondeur assise : 50 cm

Hauteur dossier : 52 cm



BLACKLINE

Description

Le fauteuil de barbier BLACKLINE combine design sophistiqué et confort optimal. Équipé d'un vérin hydraulique robuste ainsi que de repose-pieds, dossier et appui-tête réglables, il s'adapte parfaitement aux différents types de prestations.

Ses multiples réglages permettent une position de travail précise et confortable, améliorant l'expérience du client comme celle du professionnel. Son revêtement raffiné et ses surpiqûres décoratives lui apportent une touche d'élégance idéale pour les salons haut de gamme.



Features

Base: Round

Upholstery: Synthetic leather (PU leather)

Rotation: 360°

Upholstery color: Shades of black

Structure color: Shades of black

Warranty: 1 year

Dimensions

Height: 56 to 68 cm

Backrest width: 50 cm

Seat depth: 50 cm

Backrest height: 52 cm

Description

The BLACKLINE barber chair combines sophisticated design with optimal comfort. Equipped with a robust hydraulic pump as well as adjustable footrests, backrest, and headrest, it adapts perfectly to various types of services.

Its multiple adjustments allow for a precise and comfortable working position, enhancing the experience for both the client and the professional. Its refined upholstery and decorative stitching provide a touch of elegance, making it ideal for high-end salons.

